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Okres fotbalisté opustili a 
jak to bude v kraji ? 

Jarní dobré výsledky v okresním 

přeboru přinesly ve vyrovnané tabulce 

konečnou radost ze třetího místa a jako 

třešničku na dortu vyhráli naši podruhé 

za sebou okresní pohár.  Přesto, že toto 
umístění nedávalo nárok na postup do 

krajského fotbalu, věci se seběhly tak, 

že po dohodě hráčů a vedení týmu tým 

využil nabídky na postup do I.B. třídy 

krajské soutěže po odmítnutí postupu 
ze strany Mladějova. Tým však nebude 

soupeřit s týmy z východu našeho kraje, 

ale byl zařazen do očekávaně silnější 

skupiny A s týmy z Chrudimska a 

Pardubicka. Jaké to bude mít důsledky, 

ukáže čas a věříme, že se nebude 
opakovat utrápený scénář z nedaleké 

minulosti. K tomu přejeme celému týmu 

mnoho snahy, urputnosti, pohody a 

zejména pěknou hru a pocit z dobře 

odvedených výkonů. 
To, že to nebude jednoduché, ukazuje 

již zahájení sezóny. První zápas 

v Miřeticích skončil sice bezbrankovým 

poločasem, avšak druhá půle přinesla 

pouze zmar a totální kolaps týmu – o 

tom svědčí konečné skóre 5:0. O 
zlepšení nálady se tak měl postarat 

první domácí zápas proti Načešicím. A 

hned v úvodu to vypadalo na pohodu – 

za 7 minut jsme vedli 2:0. Leč 

v průběhu zápasu se náš výkon začal 
přibližovat hostujícímu a tak konečná 

výhra 2:1 byla spíš dramatem než 

pohodou. Další výjezd na hřiště 

dosud bezchybných Stolan také 

skončil víceméně dle očekávání 

vítězstvím domácích 4:0.  
A nyní zbývá pozvat na další domácí 

utkání. Již 1. 9. od 16 hodin 

přivítáme dosud druhé Přelovice, 

následovat bude 29. září od 16 

hodin duel se Sezemicemi, 13. října 
od 15,30 s Hrochovým Týncem a 

končíme 2. listopadu od 14 hodin se 

Svratouchem.  
Přejeme spokojenost 
s předvedenými 
výkony, dostatek 
bojovnosti a pokud 

budou na konto 
přibývat body bude to 
OK.  

Finále okresní hasičské 
ligy bude v Cerekvici ! 

Již několik sezón se naše hasičská 
družstva mužů i žen pravidelně účastní 

okresní hasičské ligy a v posledních 

letech s nepřehlédnutelnými výsledky. 

Nejen to, ale i vybudovaná startovací tartanová plocha 

způsobila to, že organizací posledního a tak i finálového klání 

hasičských družstev nejen z našeho okresu, ale i širokého okolí 

byl pověřen náš sbor. Je to velká čest a také závazek.  Přípravy 

probíhají a přihlášky týmů (kterých je možno očekávat desítky) 
budou spuštěny prvního září. Vypsané kategorie mužů, žen a 

veteránů budou zárukou, že se bude opravdu na co dívat. 

Těšme se tak na sobotu 14. září 2024, kdy to v 10,30 na 

místním hřišti vypukne. 

V průběhu celého dne se tak 

budou poměřovat svými výkony 

v požárním útoku všechna 

družstva. Ti nelepší získají 

trofej ve formě Poháru starosty 
obce.  V souvislosti s konáním 

prosíme o trpělivost a 

pochopení zejména u občanů 

bydlících v okolí hřiště. 

Používané stroje jsou dosti 
hlučné a tak mohou znatelně ovlivnit obvyklou zvukovou 

pohodu v okolí hřiště. Po ukončení soutěže bude následovat i 

zábava s DJ a tak tato večerní akce nahradí tradiční Hasičské 

loučení s létem, která má vyhláškou schváleno omezení doby 

nočního klidu. Ještě jednou pořadatelé srdečně zvou na tuto 

výjimečnou akci, tajně věří v úspěch domácích týmů a prosí 
okolí o shovívavost a pevné nervy. 

Hola hola, škola volá 
Prázdniny utekly jako voda a školní třídy opět čekají, až je 

naplní odpočatí žáci a natěšení učitelé (nebo naopak?). Pro 

některé školáčky to bude poprvé, kdy vstoupí do školního 

soukolí. A letos 2. září budou po třiceti letech otevřeny dvě třídy 
pro nově nastupující. Důvod je jasný - 33 prvňáků. Tímto 

přírůstkem se celkový počet žáků navýší na skutečně 

nevídaných 218 žáků.  
Přejeme všem zúčastněným radostnou a pohodovou výuku.  

Ať dětské hřiště slouží ! 
Původní dětské hřiště 
v areálu stadiónu bylo 

nahrazeno novým relativně 

odolným. Do uvedených 

atrakcí a dopadové plochy 

obec vložila nemalé 

prostředky a proto žádáme 
uživatele atrakcí, aby se 

k nim chovali uctivě a 

v souladu s tím pro co jsou 

určeny. To však nemůže 

zajistit obec, ani provozní 
řád, ale dozorující rodiče, kteří by se dětem měli věnovat a 

sledovat, zda děti užívají atrakce s ohledem na bezpečnost a 

zdravý rozum. Nemělo by se tak stávat, aby děti sedaly na 

průlezný tunel, nebo šplhaly po skluzavkách nahoru atd. !! 
Děkujeme proto za pomoc a pochopení.  

Co nás čeká na podzim. 
V podzimních měsících bude pokračovat výstavba poldru Valovka. 
Dosavadní činnost díky počasí probíhá v souladu s harmonogramem a 
rostoucí dílo působí opravdu impozantně. V závěru podzimu je 
plánována oprava chodníku a komunikace, která naváže na vydařenou 
opravu u Mateřské školy. Oprava se bude týkat oblasti okolo bytovky a 
směrem ke hřišti. Do závěrečné fáze se dostává výběrové řízení na 
instalaci fotovoltaiky na vybraných obecních budovách. Vlastní 
realizace bude závislá na kapacitách vítězné firmy. 


